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OCUSB/2021/0020/011/004 

Zápisnica 

z  21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré,  

konaného dňa 10.12.2021 o 17:30 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:            starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 

       prednosta obecného úradu:  Mgr. Juraj Peťko 

 

                                     poslanci:  Zdenko Bukovinský 

                                                     Pavol Jurčo 

                                                     František Kneţník       

                                                     Ing. Martin Lavko, st. 

                                                     Ing. Martin Lavko, ml. 

                                                     Ing. Pavol Poracký 

                                                     Ing. František Teplický 

                                                     Václav Klust 

       

Ospravedlnená:  Terézia Králiková 

 

Neprítomní: -- 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Veronika Hoffmannová, hlavná kontrolórka obce 

                            Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

                            Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

 

Verejnosť: Ľudmila Motyčková 

                    Jozefína Skokanová 

                     

Program:  

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

5. Ţiadosti občanov a organizácií:        

5.1. Návrh na schválenie prenájmu majetku (nehnuteľnosti) – 

miestnosť v budove s.č. 101 o výmere  40 m
2
 na p.č. 484/1, 

ţiadateľ  Bc. Pavol Stašák, SNP 179/68, 059 18 Spišské Bystré, 

059 18  Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

5.2. Návrh na zriadenie vecného bremena (uloţenie elektrickej 

prípojky a elektromerovej skrine), ţiadateľ HIROPRO, spol. s r.o., 

Teplická 3376, 058 01 Poprad, IČO: 31 678 475 ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

6. Nadobudnutie majetku  - odkúpenie novozameraných pozemkov KN C 

p.č. 1215/283 a p.č. 1215/284 

7. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2020 
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8. Správa z vykonanej následnej kontroly – Kontrola vyrubovania 

            a výberu  miestnych daní výberovým spôsobom 

9. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské 

            Bystré na I. polrok 2022  

10. Návrh na schválenie VZN č. .../2021  o určení príspevku na mzdy a 

                                    prevádzku na dieťa materskej školy a ţiaka v  školskom zariadení  na 

                                    území  obce Spišské Bystré  

11. Správa  veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok  2021 

12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok  

2022 

13. Zverenie majetku  do správy ZŠ s MŠ – Prístavba a nadstavba 

materskej školy -  Interiérové vybavenie 

14. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce  Spišské Bystré k návrhu  

            rozpočtu  na rok 2022  

15. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2022 s výhľadom na roky  

2023 – 2024 

16. Návrh vecnej náplne pouţitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré  

                                    v roku  2022 

17. Prehodnotenie a prerokovanie nájomných zmlúv 

18. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2021 

18.1. Rozpočtové opatrenie   č.  8/2021 

18.2. Oznámenie č. 4/2021 

19. Rôzne  

20. Interpelácie 

21. Záver     

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce a privítal 

všetkých prítomných. Starosta konštatoval, ţe počet prítomných poslancov je 6 (pozri prílohu 

č. 1- prezenčná listina) a obecné zastupiteľstvo Obce Spišské Bystré je uznášania schopné. 

Ospravedlnila sa pani poslankyňa Terézia Králiková.  

 

K bodu 2. Schválenie programu 

Mgr. Marián Luha, starosta obce uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka). Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané ţiadne zmeny, pripomienky a iné 

návrhy. 
Hlasovanie za predloţený  návrh programu: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František 

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdrţal 

sa:  

      

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

schvaľuje 

  

Program zasadnutia obecného zastupiteľstva:  

1. Otvorenie zasadania 

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

5. Ţiadosti občanov a organizácií:        

5.1. Návrh na schválenie prenájmu majetku (nehnuteľnosti) – 

miestnosť v budove s.č. 101 o výmere  40 m
2
 na p.č. 484/1, 

ţiadateľ  Bc. Pavol Stašák, SNP 179/68, 059 18 Spišské Bystré, 

059 18  Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

5.2. Návrh na zriadenie vecného bremena (uloţenie elektrickej 

prípojky a elektromerovej skrine), ţiadateľ HIROPRO, spol. s r.o., 

Teplická 3376, 058 01 Poprad, IČO: 31 678 475 ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

6. Nadobudnutie majetku  - odkúpenie novozameraných pozemkov KN C 

p.č. 1215/283 a p.č. 1215/284 

7. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2020 

8. Správa z vykonanej následnej kontroly – Kontrola vyrubovania 

            a výberu  miestnych daní výberovým spôsobom 

9. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské 

            Bystré na I. polrok 2022  

10. Návrh na schválenie VZN č. .../2021  o určení príspevku na mzdy a 

                                    prevádzku na dieťa materskej školy a ţiaka v  školskom zariadení  na 

                                    území  obce Spišské Bystré  

11. Správa  veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok  2021 

12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok  

2022 

13. Zverenie majetku  do správy ZŠ s MŠ – Prístavba a nadstavba 

materskej školy -  Interiérové vybavenie 

14. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce  Spišské Bystré k návrhu  

            rozpočtu  na rok 2022  

15. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2022 s výhľadom na roky  

2023 – 2024 

16. Návrh vecnej náplne pouţitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré  

                                    v roku  2022 

17. Prehodnotenie a prerokovanie nájomných zmlúv 

18. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2021 

18.1. Rozpočtové opatrenie   č.  8/2021 

18.2. Oznámenie č. 4/2021 

19. Rôzne  

20. Interpelácie 

21. Záver     
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K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha navrhol za zapisovateľku pani Janu Kiktovú a za overovateľov 

zápisnice: pána Ing. Martina Lavka, ml.  a pána Václava Klusta. Bez námietok a pripomienok. 

 
Starosta obce 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

2. za overovateľov zápisnice pána Ing. Martina Lavka, ml. a pána Václava Klusta 

 

K bodu 4. Informatívna správa o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadaní 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Mgr. Marián Luha informoval o predloţenom dokumente. Otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

Neboli podané ţiadne návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdrţal 

sa:  

      

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

berie na vedomie 

 

informatívnu správu  o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva  

obce Spišské Bystré         

 

K bodu 5. Ţiadosti občanov a organizácií: 

K bodu 5.1. Návrh na schválenie prenájmu majetku (nehnuteľnosti) – miestnosť 

v budove s.č. 101 o výmere 40 m
2
 na p.č. 484/1, ţiadateľ Bc. Pavol Stašák, SNP 179/68, 

059 18 Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 4). 

Mgr. Marián Luha informoval, ako uţ na predchádzajúcom zasadaní uviedol v súvislostiach  

pri ţiadosti pána Reshiti. Privítal pani kontrolórku. 

Na rokovanie sa dostavila hlavná kontrolórka obce Ing. Veronika Hoffmannová o 17:34 h.  

Mgr. Marián Luha ďalej informoval, ţe pán Stašák poţiadal o predĺţenie nájmu. Otvoril 

rozpravu k tomuto bodu.  

Neboli podané ţiadne zmeny, návrhy a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
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 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdrţal 

sa:  

      

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

A) rozhoduje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 9 písmeno c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, ţe prenájom  nehnuteľností v katastrálnom území Spišské 

Bystré je prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, ţe ţiadateľ je nápomocný pri 

uskutočňovaní hudobno-kultúrnych podujatí pre obec a aktívne sa podieľa na kultúrnom 

ţivot v obci, čím realizuje verejnoprospešný záujem zlepšovanie kultúrneho ţivota v obci. 

Ţiadateľ často krát pomáha realizovať uvedené akcie za symbolický, respektíve ţiadny 

poplatok. Uvedený priestor bude i naďalej vyuţívať ako skladový priestor. Prenajímaný 

nebytový priestor tak nezmení nijakým spôsobom povahu ani účel vyuţívania. 

 

B) schvaľuje 

1) v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prenájmu vlastníctva nehnuteľného majetku vo 

vlastníctve Obce Spišské Bystré, a to prenájom nehnuteľnosti v katastrálnom území 

Spišské Bystré ako prípad hodný osobitného zreteľa.   

2) podľa ustanovenia §9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov prenájom  nehnuteľnosti v katastrálnom území Spišské Bystré, a to: 

- miestnosť na prízemí bez vybavenia v pravej časti  budovy o výmere 40 m
2
 v budove 

súpisné číslo 101 v kat. území obce Spišské Bystré zapísanú na liste vlastníctva č. 1, na 

parcele č. 484/1 ako druh stavby iná budova (budova bývalého kina)  ako skladový 

priestor ţiadateľovi: Bc. Pavol Stašák, SNP 179/68, 059 18  Spišské Bystré, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa za cenu 40,00 €/mesačne a doba nájmu od 01.01.2022 do 

31.12.2022. 

K bodu 5.2. Návrh na zriadenie vecného bremena (uloţenie elektrickej prípojky 

a elektromerovej skrine), ţiadateľ HIROPRO, spol.  s r.o., Teplická 3376, 058 01 

Poprad, IČO: 31 678 475 ako prípad  hodný  osobitného zreteľa 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Juraj Peťko informoval, ţe so ţiadateľom bol dohodnutý, ţe dodajú znalecký posudok 

v stanovenej lehote, volal aj s konateľom, prisľúbil to, ale nedoručil. Z tohto dôvodu nie je 

moţné schvaľovať. 
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Ing. Veronika Hoffmannová, hlavná kontrolórka obce odporučila presunúť tento bod na 

nasledujúce zasadanie. Všetci prítomní súhlasili.  

 

K bodu 6. Nadobudnutie majetku – odkúpenie novozameraných pozemkov KN C p.č. 

1215/283 a p.č. 1215/284 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 6). 

Mgr. Juraj Peťko  informoval, ţe sa jedná o majetok, ktorý je vo vlastníctve RKC, oslovili 

sme ich v súvislosti s projektom modernizácie cesty III. triedy, ktorý bude realizovaný 

v rámci obce a vzhľadom na skutočnosť, ţe je dotknutý tento pozemok, dohodli sme sa na 

jeho odkúpení. Toto odkúpenie je predmetom rokovania. Máme spracovaný uţ aj GP. 

Mgr. Marián Luha dodal, ţe sú s týmto stavom oboznámení všetci, nakoľko sa rokovalo 

o tom uţ aj predtým, otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ing. Martin Lavko, ml. poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, či projektanti uţ 

doručili na schválenie situáciu.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe ešte finálny projekt nemáme. Je tam rokovanie 

s vodárňami, trošku nastal problém, lebo si spracovali vlastný projekt s vlastným 

projektantom, vodárne bohuţiaľ nesúhlasili, boli tam uţ aj na rokovaní. Uţ prebehla aj 

dohoda, čakáme na územné konanie, ktoré urobíme. Reálny projekt opečiatkovaný zatiaľ ešte 

nemáme. Zamerať pozemok sme dali podľa predloţeného návrhu.   

Na rokovanie sa dostavil pán poslanec Ing. Martin Lavko, st. o 17:37 h 

Neboli podané ţiadne návrh, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

 

schvaľuje 

nadobudnutie majetku, t.j. odkúpenie novozameraných pozemkov, oba registra „C“ s parc. č.: 

1215/283, druh pozemku: ostatná plocha o výmere: 914 m
2 

a parc. č.: 1215/284, druh 

pozemku: ostatná plocha o výmere: 78 m
2
, nachádzajúcich sa v k. ú. Spišské Bystré, 

o celkovej výmere: 992 m
2
, odčlenených od pozemku registra „C“ s parcelným číslom: 

1215/1, druh pozemku: ostatná plocha o celkovej výmere 11 873 m
2
, na základe 

geometrického plánu č. 128/2021, zo dňa 27.10.2021, vyhotoviteľa: Ing. Pavla Basarika 

GEOPLAN, IČO: 51 747 545, so sídlom: Mengusovce 197, 059 36 Mengusovce, overený 

Okresným úradom Poprad, katastrálny odbor dňa 15.11.2021 pod číslom: G1-1147/2021, vo 

vlastníctve Rímskokatolícka cirkev, farnosť Spišské Bystré, Michalská 1, Spišské Bystré, 
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PSČ 059 18, SR, IČO: 31999875, zapísanej na LV č. 1453  za kúpnu cenu vo výške 35 EUR / 

1 m
2
, spolu vo výške: 34 720,- EUR (slovom: tridsaťštyritisíc sedemstodvadsať eur a 00/100 

centov). 

K bodu 7. Konsolidovaná výročná správa obce za rok 2020 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 7). 

Mgr. Marián Luha dal slovo pani ekonómke.  

Ingrid Stachová, ekonómka obce informovala, ţe výročná správa obce bola spracovaná 

podľa zákona o účtovníctve, v prílohe je aj vyjadrenie audítorky.  

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Neboli podané ţiadne návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

 

1. Konsolidovanú  výročnú správu obce za rok 2020 

2. Správu nezávislého audítora  

 

K bodu 8. Správa z vykonanej  následnej kontroly – Kontrola vyrubovania a výberu 

miestnych daní  výberovým spôsobom 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 8). 

Mgr. Marián Luha  dal slovo pani kontrolórke.  

Ing. Veronika Hoffmannová uviedla, ţe v rámci tejto kontroly postupovala v zmysle VZN 

č.2/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce. Toto VZN bolo platné v danom čase, čiţe k 01.01.2019. Vybrala  si 

spisy na komunálny odpad, dane z nehnuteľností. Vybrala si fyzické osoby a taktieţ aj 

podnikateľské subjekty. Prekontrolovala v zmysle VZN sadzby čo sa týkali daní a taktieţ aj 

sadzby poplatkov za komunálny odpad. Tieto sadzby boli v súlade s týmto VZN. Čo sa týka 

rozhodnutí: rozhodnutia sa vyhotovujú včas, doručujú sa občanom do vlastných rúk, 

doručenky sa pripájajú k platobným výmerom. Na týchto platobných výmeroch 

v elektronickom systéme bola vyznačená právoplatnosť, vykonateľnosť. V predloţenej 

tabuľke v danej správe sú uvedené jednotlivé rozhodnutia, tieto dane boli uhradené včas. Čo 

sa týka práce s pohľadávkami, obec má moţnosti ako pracovať s pohľadávkami, vyuţíva 

inštitút výzvy, ďalej ak nedôjde k plateniu na základe výzvy obec môţe vyuţiť nasledujúce 

právne inštitúty, ako záloţné právo a daňové exekučné konanie. K exekučnému konaniu obec 
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pristupuje. Ďalšiu moţnosť, ktorú má obec moţnosť vyuţívať a nevyuţíva ju je zverejňovanie 

zoznamu dlţníkov. Podľa §52 ods. 2  písmeno a) daňového poriadku správca dane, ktorým je 

obec môţe zverejniť zoznam daňových dlţníkov podľa stavu k 31.12. predchádzajúceho roka, 

ktorých úhrnná výška daňových nedoplatkov presiahla u fyzickej osoby 160,00 eur 

a u právnickej osoby 1 600,00 eur. Tieto zoznamy sa potom zverejňujú na webovom sídle. 

Tieţ má moţnosť obec vyrubovať úroky z omeškania.  

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané ţiadne návrhy,  zmeny 

a pripomienky. 

 
Hlasovanie za predloţený  návrh : 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

 

Správu z vykonanej následnej kontroly – Kontrola vyrubovania a výberu miestnych daní 

výberovým spôsobom  

 

K bodu 9. Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na 

I. polrok 2022 

 K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 9). 

Mgr. Marián Luha dal slovo pani kontrolórke. 

Ing. Veronika Hoffmannová dodala, ţe v nadväznosti na zákon o obecnom zriadení 

predkladá plán  kontrolnej činnosti na I. polrok 2022. Plánované kontroly: bude to kontrola 

hospodárenia obce, zameraná na kontrolu účtovných dokladov (faktúry a pokladničné 

doklady) za obdobie 09/2021, ostatné kontroly: na základe uznesení OZ, kontroly vykonávané 

z vlastného podnetu. Ostatná činnosť: v zmysle zákona o obecnom zriadení, prípravá plánu 

kontrolnej činnosti na II. polrok 2022, vypracovanie odborného stanoviska k návrhu 

záverečného účtu za rok 2021, vypracovanie a predkladanie správ, účasť na zasadnutiach OZ 

s hlasom poradným.  

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu. Informoval poslancov, ţe majú aj oni 

moţnosť vstúpiť do toho. Majú moţnosť poţiadať pani kontrolórku aj o inú kontrolu.  Neboli 

podané ţiadne zmeny, návrhy a pripomienky.  
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Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko  

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

A) schvaľuje 

Plán  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Spišské Bystré na I. polrok 2022 

B) poveruje 

hlavného kontrolóra obce vykonaním kontroly 

 

K bodu 10. Návrh na schválenie VZN č. .../2021 o určení príspevku na mzdy 

a prevádzku na dieťa materskej školy a ţiaka v školskom zariadení na území obce 

Spišské Bystré 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 10). 

Mgr. Marián Luha informoval, ţe aktualizovať údaje   je  povinnosťou obce. Otvoril 

rozpravu k tomuto bodu. 

Ing. Martin Lavko, st. poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, či dostali od nás 

všetko čo sme dostali.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe z originálov sme dali všetko. 

Ingrid Stachová dodala, ţe sme na úrovni 100%. Keď sa pripočítajú kapitály, tak je to okolo 

120%.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe v stanovenej lehote neboli vznesené námietky a pripomienky 

od občanov. Neboli podané ţiadne iné  návrhy, zmeny a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 



Obec Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

__________________________________________________________________________ 
 

 

Overovatelia:         Ing. Lavko Martin, ml.                                                 Václav Klust 
10 

 

sa uznáša  

 

na Všeobecne záväznom nariadení č. 4/2021 o určení príspevku na mzdy a prevádzku na 

dieťa materskej školy a ţiaka v školskom zariadení na území obce Spišské Bystré 

 

K bodu 11. Správa veliteľa DHZO o stave a akcieschopnosti DHZO za rok 2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 11). 

Mgr. Marián Luha informoval, pán veliteľ sa ospravedlnil, má pracovné povinnosti, je 

schopný  osobne konzultovať v prípade otázok. Ak by bola nejaká nespokojnosť je potrebné 

ju vysloviť, aby sa to vedelo posunúť ďalej. Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ing. Pavol Poracký, poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, či uţ bola doručená 

inventúra na obecný úrad. Zatiaľ sme ešte nepodpisovali.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, zatiaľ nie, rozprával, ţe inventúra prebehla aj za účasti 

prizvaných poslancov. Je vyťaţený pracovne, robí to nad rámec osobných  a pracovných 

povinností. Trochu trpezlivosti poprosím. Budeme to urgovať. Neboli podané ţiadne zmeny, 

návrhy a pripomienky.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

 

predloţenú Správu o stave a akcieschopnosti  DHZO za rok 2021 veliteľom DHZO  

 

K bodu 12. Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok 2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 12). 

Mgr. Marián Luha informoval o predloţenom dokumente, je to orientačné a na striedačku 

streda a piatok, aby to vyhovovalo všetkým. Otvoril rozpravu k tomuto bodu.  Neboli podané 

ţiadne zmeny, návrhy a pripomienky.  
Hlasovanie za predloţený návrh:  
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  
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Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený  návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

 

Plán zasadnutí Obecného zastupiteľstva obce Spišské Bystré na rok 2022 

 

K bodu 13. Zverenie majetku do správy ZŠ s MŠ – Prístavba a nadstavba materskej 

školy – Interiérové vybavenie 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 13). 

Mgr. Marián Luha informoval, neviem po koľkých rokoch sa podarilo dotiahnuť tento 

projekt do konca, avšak financovanie ešte stále prebieha. Čo sme nadobudli im ako právnemu 

subjektu dávame do správy. Otvoril rozpravu  k tomuto bodu. Neboli podané ţiadne zmeny, 

návrhy a pripomienky. 

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

schvaľuje 

Zverenie majetku k 01.01.2022 zníţených o oprávky k 01.01.2022: 

 „Prístavba a nadstavba materskej školy – zvýšenie kapacity“ – interiérové vybavenie : 

17 471,76  EUR 

do správy rozpočtovej organizácie obce – Základnej škole s materskou školou Spišské Bystré, 

Michalská 398/8, 059 18  Spišské Bystré, IČO: 037876031. 

K bodu 14. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Spišské Bystré k návrhu 

rozpočtu na rok 2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 14). 

Mgr. Marián Luha   dal slovo pani kontrolórke.  

Ing. Veronika Hoffmannová zhrnula v stručnosti. Navrhovaný rozpočet obce na rok 2022 

vrátane finančných operácií je zostavený ako vyrovnaný. Čím je splnená aj jedna zo 

zákonných podmienok  zákona o rozpočtových pravidlách. Návrh rozpočtu obce na rok 2022 

s výhľadom na roky 2023 – 2024 je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi 
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predpismi. Návrh rozpočtu je spracovaný v poţadovanej štruktúre a dostatočnom rozsahu. 

Návrh rozpočtu bol verejne prístupný v obci spôsobom obvyklým od 24.11.2021, t.j. 

v zákonom stanovenej lehote pred jeho schvaľovaním, čo ukladá zákon o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov.    

Mgr. Marián Luha otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané ţiadne pripomienky, 

zmeny a návrhy.  
 

Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky Obce Spišské Bystré k návrhu rozpočtu  na rok 2022  

 

K bodu 15. Návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 - 

2024 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 15). 

Mgr. Marián Luha  dodal, ţe z roka na rok sa rozpočet zostavuje čoraz ťaţšie a ťaţšie, 

aktivít je veľa, ktoré by sme chceli uskutočniť a peňazí je málo. Ešte aj s ohľadom na 

budúcnosť nejasnú (politickú, ale aj ekonomickú). Snaţili  sa rozpočet zostaviť vyrovnaný.   

Otvoril rozpravu k tomuto bodu. Ďalej dal slovo pani ekonómke. 

Ingrid Stachová informovala o navrhovanej zmene, odvíja sa to od rozpočtového opatrenia, 

ktoré  dnes dostali upravené, ide o , ţe ZŠ ušetrila na originálnych kompetenciách 45 000,00 

€, tieto financie prejdú v budúcom roku do rezervného fondu, bolo by dobré 25 000,00 € 

priradiť do výdavkovej časti rozpočtu na rekonštrukciu telocvične ZŠ  a ostatné peniaze 

ostanú pre obec.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe ide o kompromis s riaditeľom.  

Ing. Martin Lavko, st.  dodal, ţe je ešte navrhované aj zateplenie telocvične.  

Ingrid Stachová poznamenala, ţe zateplenie v rozpočte je naplánované a ošetrené. Ešte 

dodala, ţe vzhľadom na to, ţe aký má náš štát dlh, ako sa vyvíja, je predpoklad, ţe sa bude 

vyvíjať smerom hore a potom, keď budeme schvaľovať rozpočet na rok 2023 bude sa môcť 

schvaľovať len z toho a v takom objeme ako bol schválený v tomto roku. Nebude sa môcť 

navyšovať a pouţiť rezervný fond. Bude môcť byť len v tom objeme kapitálov a beţných 

výdavkov ako je tohto roku, schválený nie uţ upravený potom. Lebo ten dlh rastie uţ nad 60 

% a tam sú uţ určité opatrenia.  

Mgr. Marián Luha dodal, aby sa dodrţalo  nejaké dekórum, ušetril, aby aj mal ciele do 

budúcna šetriť.   
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Ing. Martin Lavko ml. sa informoval, či platia tie opatrenia, aj keď je vyhlásená pandémia. 

Pozeral to a bola tam práve tá výnimka, pokiaľ je vyhlásená pandémia tak vtedy sa môţe 

prekročiť tá dlhová brzda čo je tých 65 %. 

Ingrid Stachová odpovedala, ţe oni môţu prekročiť brzdu, ale rozpočet sa uţ nesmie 

zostavovať s finančnými operáciami. Platia tam pri nich výnimky, lebo toto platí o 24 

mesiacov, začína platiť toto ustanovenie od kedy bolo schválené programové vyhlásenie 

vlády, od kedy nastúpili do funkcie a chválil sa im program. Od apríla 2022 sa uţ musí ísť bez 

finančných operácií.  

Ing. Pavol Poracký podal jednu otázku na pani ekonómku. V poloţke správa obce (správa 

softwaru), tabuľkový rozpočet, tam je vo výdavkovej časti plnenie 1 900,00 €, návrh na rok 

2023 je 1 900,00 € a taktieţ aj návrh na rok 2024, ale na rok 2022 tam je 0. Či náhodou nejde 

o chybu.   

Ingrid Stachová odpovedala, ţe sa týka len aktualizácie, ktorá bola tohto roku a musí sa 

potom  aktualizovať o dva roky. Na budúci rok tú aktualizáciu nemáme plánovanú.   

Mgr. Marián Luha dodal, ţe neboli podané ţiadne iné pripomienky, zmeny a návrhy.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh s predloţenou a zapracovanou  zmenou: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

A) schvaľuje 

 

1. rozpočet Obce Spišské Bystré  na rok 2022 podľa predloţeného návrhu uvedeného 

v tabuľke č. 2 – rozpočet príjmov a v tabuľke č. 1 – rozpočet výdavkov podľa 

programov ako vyrovnaný vo výške 2 580 152,-- €, podľa vecnej náplne kapitálových 

výdavkov, cieľov a merateľných ukazovateľov uvedených v návrhu programového 

rozpočtu Obce Spišské Bystré na rok 2022.   

2. Jednotlivo  poskytnutie dotácií pre organizácie a zloţky obce: 

a) Slovenský zväz protifašistických bojovníkov, Štúrova 14/8, 81102 Bratislava - 

mestská časť Staré Mesto, Základná organizácia Spišské Bystré, IČO:00 177 431 – vo 

výške 300,00 €, 

b) Folklórny súbor Rovienka, Michalská 394, 05918 Spišské Bystré, IČO:50 029 690 – 

vo výške 1 000,00 €, 

c) Slovenský Červený kríţ územný spolok Poprad, Miestny spolok SČK Spišské Bystré, 

Karpatská 7, 058 01 Poprad, IČO: 00 416 223 – vo výške 350,00 €, 

d) Športový klub mládeţe Spišské Bystré, Cintorínska 365/27, 059 18 Spišské Bystré, 

IČO:523 680 33 – vo výške 500,00 €, 
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e) Dobrovoľný hasičský zbor Spišské Bystré, Jána Lačeka 30/635 05918 Spišské Bystré, 

IČO:377 893 41 – vo výške 5 500,00 €, 

f) Slovenský zväz chovateľov, Oblastný výbor Poprad, Základná organizácia Spišské 

Bystré, Kollárova 14, 058 01 Poprad, IČO:00178 322 703 – vo výške 50,00 €, 

g) Klub vojenskej histórie Tatry Spišské Bystré, Hviezdoslavova 435/72, 059 18 Spišské 

Bystré, IČO:42 238 544 – vo výške 400,00 €, 

h) Klub slovenských turistov Spišské Bystré, Michalská 394, 059 18 Spišské Bystré, 

IČO:48 481 645 – vo výške 500,00 €, 

i) Stolnotenisový oddiel /STO/ Spišské Bystré , SNP 685, 059 18 Spišské Bystré, 

IČO:50048660 – vo výške 700,00 €, 

j) OFK 1934 Spišské Bystré, Michalská 394/4, 059 18 Spišské Bystré, IČO:31 949 827 – 

vo výške 6 500,00  €, 

k)  ZO SZV Spišské Bystré, Partizánska 30/27, 059 18 Spišské Bystré, 

IČO:00 178 349 0136 – vo výške 100,00 €, 

l) Základná škola s materskou školou Spišské Bystré, Michalská 398/8, 059 18 Spišské 

Bystré, IČO:37 876 031 – vo výške 1 500,00 € (záujmová činnosť) 

m) Základná škola s materskou školou Spišské Bystré, Michalská 398/8, 059 18 Spišské 

Bystré, IČO:37 876 031 – vo výške 1 500,00 € (záujmová činnosť, Športová 

olympiáda MŠ) 

 

B)  berie na vedomie 

 

návrh rozpočtu Obce Spišské Bystré na roky 2023 – 2024 vrátane programov 

a podprogramov. 

 

K bodu 16. Návrh vecnej náplne pouţitia rezervného fondu Obce Spišské Bystré v roku 

2022 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 16). 

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu. 

Ingrid Stachová informovala, ţe sa doplnilo tých 25 000,00 eur.  Neboli podané ţiadne 

pripomienky, zmeny a návrhy.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh s predloţenou a zapracovanou zmenou: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdrţal 

sa:  

       

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

schvaľuje 
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pouţitie finančných prostriedkov z Rezervného fondu Obce Spišské Bystré v roku 2022 vo 

výške 324 180,- € na finančné krytie nasledujúcich kapitálových výdajov: 

 

- vodozádrţné opatrenia spoluúčasť proj. – areál ZŠ              14 180,00 € 

- pozemky                                                                                55 000,00 € 

- výkup pozemkov RKC                                                        100 000,00 € 

- rekonštrukcia ZŠ – zateplenie spoluúčasť                             60 000,00 € 

- výstavba a modernizácia miestneho rozhlasu vo výške        70 000,00 € 

- rekonštrukcia telocvične ZŠ                                                  25 000,00 € 

 

K bodu 17. Prehodnotenie a prerokovanie nájomných zmlúv 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 17). 

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu a dal slovo pánovi prednostovi. 

Mgr. Juraj Peťko informoval, ţe v podstate je to presunutý bod z minulého rokovania 

obecného zastupiteľstva, kedy sa riešilo kaderníctvo Danka, návrh na vypovedanie zmluvy. 

Dôvodová správa ostáva tak ako bola, nemení sa. Obecné zastupiteľstvo sa rozhodlo 

prerokovať ho ešte raz.  

Ing. Pavol Poracký informoval, ţe bolo neformálne stretnutie s pani Bukovinovou, aby sme 

vedeli aj jej stanovisko k tomuto, k riešeniu tejto otázky. Tam sme v podstate navrhli, aby sa 

dohodla s obecným úradom ohľadom ďalšieho jej zotrvania v miestnostiach obecného úradu, 

dáva ešte do pozornosti zmluvu, ktorá je platná od roku 2006, kde v podstate nie je 

definovaný priestor, ktorý môţe uţívať, má iba m
2
. Čiţe ak by bol do budúcna moţný priestor 

sa uvaţovalo, ţe by mohla byť presunutá vedľa pošty, do budúcna. Zatiaľ dohoda nie je 

ţiadna, dozvedel som sa aj, ţe sa písala nejaká petícia medzi občanmi. Členky petičného 

výboru prišli aj na obecné zastupiteľstvo. Neviem či to tak je dobré, ţe občania tak 

nedôverujú obecnému zastupiteľstvu, ţe aţ prišlo k tomu, ţe by to obecné zastupiteľstvo  

nevyriešilo samo, ale vyjadrili svoj názor.  

Ing. Martin Lavko st. dodal, ţe máme takú informáciu, ţe bola na stretnutí s pánom 

starostom, zatiaľ nevieme záver. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe bola s ním na stretnutí, preniesli ste to na mňa, ja na to 

nemám právo, aby som mohol  rozhodnúť  o ukončení nájomnej zmluvy. Informoval  som ju, 

ţe aj keby ste rozhodli o skončení, je vecou  dohody kedy  by sme zmluvu ukončili, my ju zo 

dňa na deň nevyhadzujeme. Samozrejme je to o komunikácií a dohode, ak sa dohodneme, ţe 

o pol roka tak o pol roka. Vieme to dohodou ošetriť. Samozrejme stále je to rozhodnutie na 

poslancoch obecného zastupiteľstva nie na starostovi, neviem čo ste tým dosiahli.  

Na rokovanie sa dostavil pán poslanec Ing. František Teplický o 17:58 h.  

Ing. Martin Lavko ml. sa informoval, ţe výsledkom toho stretnutia bola nejaká dohoda 

alebo niečo sa dojednalo?  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe nemá s ňom moţnosť nejakú dohodu  uzatvoriť, ja som 

s ňou rozprával len to čo som pred chvíľou uţ povedal. Nemám nič proti jej osobe, je to 

v záujme občanov, nič iné za tým nie je, upresnil som len to, ţe ak by ste schválili (čo 

neverím) výpoveď,tak je to na dohode kedy jej dáme tu výpoveď, ale my sa s ňou dohodneme 

korektne, nevyhodíme ju zajtra na ulicu.  

Ing. Martin Lavko ml. sa spýtal pána prednostu, tak ako rozprával Ing. Poracký, ţe tam nie 

je špecifikované o akých 15 m
2 

sa jedná, čiţe je tam nejaký priestor v zmluve poskytnúť 
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nájomcovi nejaký iný priestor, náhradný v prípade ak by dochádzalo, keby bol  taký priestor 

nevyhovujúci pre ňu.  

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, ţe nám poskytovanie iného priestoru nerieši daný problém, 

lebo ten priestor potrebujeme vypratať a ak by sme išli do toho, ţe dáme nejaký iný priestor 

tak to treba urobiť na základe súťaţe tak, aby to bolo transparentné, a v tomto prípade 

nevieme zaručiť kto vyhrá súťaţ.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe zámena po právnej stránke neprichádza do úvahy.  

Ing. Martin Lavko ml. podotkol, ţe ani v tom prípade ak je ten priestor nevyhovujúci 

a prenajímateľ ponúkne dočasný náhradný priestor? Pri bytových stavbách je to moţné, 

dokanca je to povinnosť, vychádza to zo zákona. Ale neviem ako to je pri nebytových 

priestoroch. 

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, ţe pri nebytových priestoroch určite takáto moţnosť nie je  

v zákone o nájme nebytových priestorov. Iných 15 m
2
 nenájdeme.  

O slovo poţiadala pani Motyčková. 

 

Hlasovanie za  vystúpenie pani Motyčkovej:  
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Ing. 

František 

Teplický 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý a dal slovo pani 

Motyčkovej. 

  

Pani Ľudmila Motyčková sa informovala ohľadne priestorov, ktoré sú vedľa pošty. Či sa jej 

to nedá ponúknuť, je tam voda, wc, aby sa tam zabezpečila výmena miestnosti. Nebude 

nikomu zavadziať.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe obecný úrad je zateplený vďaka dotácii z  Eurofondov, 

kde je jedna z podmienok, ţe nesmieme mať obsaditeľnosť budovy na komerčné účely viac 

ako 30 %. V prípade, ak by sme nemali túto podmienku, uţ dávno by tam niekto bol, a práve 

z tohto titulu tam nemôţeme nikoho dať, aby sme tú hranicu neprekročili. Ak by bola 

realizovaná výmena priestorov, prekročili by sme 30% hranicu, tým pádom porušíme dotačnú 

zmluvu a môţeme byť ako obec vyzvaný, aby sme vrátili všetky pouţité prostriedky. To by 

bol nerád.  

Pani Ľudmila Motyčková dodala, ţe je tu uţ roky a myslí si, ţe neporušila zmluvu a ani 

ničím sa neprehrešila a neprevinila, aby sa to rušilo.  

Mgr. Marián Luha uviedol, ţe my nerušíme kaderníctvo ani kaderníka, len chceme ukončiť 

nájom.  

Pani Ľudmila Motyčková podotkla, ţe má tu aj nejakú klientelu. Jediná sluţba, ktorá 

funguje je kaderníctvo, všetko  je tu porušené, všetko sa zničilo čo sa dalo. 

Mgr. Marián Luha zopakoval, ţe nerušíme kaderníctvo, ani jej ţivnosť. Len chceme svoje 

priestory pouţiť na niečo iné. Verím, ţe páni poslanci nezahlasujú za to, aby pani Danka 

odišla.  
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Ing. Matin Lavko, ml. poznamenal, ţe dobrý nápad do týchto priestorov urobiť miesto 

prvého kontaktu (podateľňa, pokladňa), veľmi dobrý nápad, len kedy by to obecný úrad chcel 

realizovať, či uţ je nejaký časový plán.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe zatiaľ peniaze na to sú vyčlenené a ak sa to bude dať 

začneme robiť. Záleţí na pani Danke kedy sa rozhodne  a kedy by akceptovala tu výpoveď, 

resp. kedy by bola schopná si nájsť iné priestory.  

Pán Václav Klust  poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, do kedy je ešte 

udrţateľnosť projektu. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe cca 1,5 r.  

Pán Zdenko Bukovinský poslanec obecného zastupiteľstva  sa informoval, ţe keď poslanci 

neodsúhlasia môţe tam zostať naďalej.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe tak to je, poslanci to v roku 2006 schvaľovali, 15 rokov je 

spokojná v takýchto priestoroch.  

 

O slovo poţiadala pani Skokanová. 

Hlasovanie za vystúpenie  pani Skokanovej:  
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Ing. 

František 

Teplický 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý a dal slovo pani Skokanovej. 

 

Pani Jozefína Skokanová uviedla, ţe spokojná je, má určitú klientelu, či príde človek 

z autobusu, je to v strede obce. Verím, ţe po tom nátlaku, ktorý tu je a bude z vašej strany na 

ňu mile rada by odišla, ale kde. V Kubachoch nie je ţiadna budova, kde by si ona mohla tú 

sluţbu otvoriť, a nič nemáme v dedine. Nemáme zberňu šatstva, mangľovňu, čo sú aj menšie 

dediny a je hoci čo,  a aj to jedno čo tu máme  zrazu nebude. My ľudia z Kubach sme si začali 

podpisovať, nedá sa chodiť je korona, nemôţeme chodiť z domu do domu, máme cez 200 

ľudí podpísaných, ale verím keby som išla od prvého  čísla domu  po posledné, a kto aj 

momentálne k nej nechodí, ale povie, ţe do budúcna predsa len tu kaderníčku, či sme ţeny, či 

chlapi, či z deťmi chodia, kaţdý potrebujeme.  Uţ nikto nemáme 20 či 30 rokov, ani auto 

nemá kaţdý, aby sa mohol ísť skrášliť do Popradu. My kubašani sa budeme za to proste biť. 

Viete vy o nejakej inej budove, kde by mohla mať kaderníctvo?  V Kubachoch nie je nič, kde 

bola nejaká budova bolo to cirkevné, tu je krčma tu je to, v  Kubachoch niet kde urobiť 

kaderníctvo. Verím, ţe mi dáte za pravdu všetci. Máte niečo vo výhľade, kde by mala lepšie? 

Keď by aj investovala tam, povedzte, kde a u koho.  

Mgr. Marián Luha poďakoval za vystúpenie a dodal, ţe všetci sa utiekajú na obec, som za, 

za 15 rokov nehľadal nikto nič, ţiadne iné riešenie, bolo to vyhovujúce. A to čo ste teraz 

povedala, vytvára dojem, ţe kaţdý kto v obci podniká tak má právo prísť na obec a obec má 

povedať kde má ísť podnikať. Podľa Vás obec je zodpovedná za všetko, ţe tu nič nie je 

a podnikateľský segment viete aký je.  

Ing. Martin Lavko st. dodal, ţe sú len dva riešenia, buď odsúhlasíme ukončenie zmluvy 

a povieme do kedy,  alebo  to odloţíme na nasledujúce najbliţšie zasadanie a rozhodneme na 
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ňom. Nijaká iná moţnosť neexistuje. Z mojej strany moţno, aby sme ešte nechali nejaký čas, 

aby aj ona niečo riešila, ak ona povie, ţe ona riešiť nechce nič tak si môţeme sadnúť 

a dohodnúť sa, ţe ten a ten mesiac končí. Ak to chceme, ak povieme ţe nie, ţe zostáva 

zdvihneme ruky teraz a zostane.   

Mgr. Marián Luha dodal, ţe dáme hlasovať za predloţený návrh, chceli sme niečo dobré pre 

600 dôchodcov, aby nemuseli chodiť po schodoch, samozrejme aj pre ostatných, vyvíjame sa, 

snaţíme sa zlepšovať sluţby. Keď nájdete niekde obecný úrad, kde vo vstupe je sluţba alebo 

nejaké iné zariadenie, ktoré nie je vo vlastníctve obce  alebo zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

tak kapitulujem a nebudem poţadovať ţiadne ukončenie zmluvy, nakoniec rukojemníkmi sú 

občania. 

Pán Václav Klust navrhol presunúť tento bod na nasledujúce obecné zasadanie.  Prvý 

kontakt na prízemí je výborná vec, chápeme to, ale chápeme aj ľudí, ţe je tu sluţba pre 

obyvateľov a ju vyuţíva veľa občanov.  

Ing. Martin Lavo ml. podotkol, ţe nasledujúce  zasadanie je naplánované na 16.2.2022 čiţe 

by si mohla niečo nájsť, skúsiť, ak by sa jej podarilo tak hneď v marci sa môţe robiť to miesto 

prvého kontaktu.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, ţe je to na nás kedy tu výpoveď dáme. Nechceme aby 

odišla zajtra. Keď poviete aby odišla za ¾ roka  alebo počká sa do volieb. Moţno nebudú také 

poţiadavky ako mám ja.  

 
Hlasovanie za odklad bodu na nasledujúce zasadanie : 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Ing. 

František 

Teplický 

Za: X X  X X  X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

  X   X   

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

schvaľuje  

Bod. 17. Prehodnotenie a prerokovanie nájomných zmlúv presunúť na nasledujúce zasadanie 

obecného zastupiteľstva 

Pani Jozefína Skokanová dodala, ţe určite si Danka bude niečo hľadať, ale za dva mesiace 

alebo mesiac a pol si nič nenájde. Keby bol moţno na ňu nátlak dlhšiu dobu trval, tak by uţ aj 

ona si niečo  bola hľadala. 

Mgr. Marián Luha sa spýtal, o akom nátlaku je reč,  my sme ţiadny nevyvíjali.  

Pani Jozefína Skokanová podotkla, ţe doteraz sa o tom nič nerozprávalo, ţe by sa malo 

kaderníctvo zrušiť a toto čo chcete urobiť. Určite si bude hľadať a keby aj bola tam, zmluva 

bola urobená, 15 rokov je tá zmluva stará, určite by ju bolo potrebné doplniť alebo dať tam 

iné body, lebo zákony sa menia. Popriali príjemné sviatky, dobré rozhodnutia a odišli. 

Mgr. Marián Luha poďakoval verejnosti  za vystúpenie.  
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K bodu 18. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2021 

K bodu 18.1. Rozpočtové opatrenie č. 8/2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 18). 

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu.  

Ingrid Stachová informovala, ţe je tam spracovaný  návrh pána riaditeľa školy, čo ušetrili 

45 000,00 € , čiţe sú tam doplnené tieto zmeny.  

Ing. Martin Lavko st. sa informoval, ţe to sú peniaze, ktoré prišli od štátu.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe od nás nedostáva nič, presúvame v ich poloţkách. Neboli 

podané ţiadne pripomienky, zmeny a návrhy.  

 
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Ing. 

František 

Teplický 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

schvaľuje 

 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 8/2021: 

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu: 

111003 – Daň z príjmov                                                                             +    5 550,00 € 

 

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

637040 -  Upgrade webu                                                                            +    1 440,00 € 

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

633003 -  Telekomunikačná technika                                                       +      110,00 € 

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

637004 -  Všeobecné sluţby obec                                                              +    1 000,00 € 

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

637004 -  Odvoz odpadu                                                                            +    3 000,00 € 
 

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu: 

223002 – ZŠ beţné príjmy                                                                            +    575,00 € 

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

641006 – ZŠ výdaje z BP                                                                              +    575,00 €  

Zníţenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

641006 – ZŠ originálne kompetencie                                                        -   45 000,00 €  

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

637004 -  Všeobecné sluţby obec - registratúra                                      +     5 500,00 € 



Obec Spišské Bystré 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré  

__________________________________________________________________________ 
 

 

Overovatelia:         Ing. Lavko Martin, ml.                                                 Václav Klust 
20 

 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

717002 – Stavby a ich technické zhodnotenie                                         +    39 500,00 €  

 

Zníţenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

641006 – ZŠ originálne kompetencie                                                        -     6 963,14 €  

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoloţke rozpočtu: 

721002 – ZŠ kapitálový transfer                                                               +     6 963,14 €  

 

K bodu 18.2. Oznámenie  č. 4/2021 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predloţený materiál (pozri prílohu č. 19). 

Mgr. Marián Luha  otvoril rozpravu k tomuto bodu. Neboli podané ţiadne pripomienky, 

zmeny a návrhy.  
Hlasovanie za predloţený  návrh: 
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

 

Ing. 

František 

Teplický 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

berie na vedomie 

Oznámenie pre OZ č. 4/2021 

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +    2 234,00 €  

/príspevok na rekreácie/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                       +    2 234,00 €  

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                         -   13 658,00 €  

/normatív po zbere dát EDUZBER/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                       -    13 658,00 €  

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +    4 151,00 €  

/normatív odmena pandémia/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                       +    4 151,00 €  

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 
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312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          +    6 408,00 €  

/normatív pedag/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                       +    6 408,00 €  

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre MŠ                                                         +   4 796,00 €  

/príspevok podľa stavu k 15.9.2021/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 MŠ- prenes. kompet.                                                      +    4 796,00 €  

Zvýšenie beţných príjmov v podpoloţke rozpočtu 

312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                                                          -        218,00 €  

/vzdelávacie poukazy/   

Zvýšenie beţných výdavkov v podpoloţke rozpočtu 

641006 zdroj 111 ZŠ- prenes. kompet.                                                       -      218 ,00 €  

 

K bodu 19. Rôzne 

Mgr. Marián Luha informoval, ţe tu si dovolili predloţiť nájomné zmluvy v obecným 

priestoroch  na  prerokovanie, ktoré  boli uţ avizované  na predchádzajúcich zasadaniach.  

Mgr. Juraj Peťko predloţil poslancom spracovanú tabuľku, v uvedenej tabuľke sú všetci 

nájomníci, ktorí majú aktívne zmluvy v rámci obecného úradu v súčasnosti, je tam uvedené aj 

v akých rozlohách. Potom tam je uvedené koľko platia za nájom, koľko platia za sluţby, 

koľko platia ročne - to je aj zvýraznené zelenou, je to rozrátané aj po mesiacoch farba 

oranţová. V prvej časti je aktuálny stav, a v druhej časti je to čo navrhujeme. Navrhujeme 

upraviť výšku týchto nájmov. Tieţ je to tam rozrátané na nájom, sluţby spojené s nájmom. 

Podľa inflačnej kalkulačky sme nahodili infláciu koľko by vychádzala odkedy bol posledný 

dodatok, nahodili sme infláciu, a tá suma sa navýšila o 15%. Pri všetkých bol pouţitý tento 

jeden kľúč. Nič iné sme nezohľadňovali, všetko sme takto prerátali.  

Pán Pavol Jurčo  poslanec obecného zastupiteľstva sa informoval, či ceny sú s DPH. 

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, ţe  nie sme platcom DPH, je to konečná výška, ktorá je 

navrhnutá. Vychádza to aj z toho, kto má aký veľký priestor, tí ktorí majú väčší priestor tak 

úprava bude väčšia. Takýmto nejakým kľúčom sme na to išli. Myslíme si, ţe tie nájmy, ktoré 

tu doteraz sú uţ aj z tohto titulu, keď pozriete z ktorých rokov sú, 10 rokov nedochádzalo 

k nejakej úprave nájmu, je to najmenej čo by sme mohli urobiť.  

Pán Václav Klust sa informoval, či ceny sú konečné alebo sa dajú upravovať smerom hore. 

Tie nájmy sú úchvatné, tu je radosť podnikať. Či sa to nedá zvýšiť aj o viac. Energie išli hore 

a aj pôjdu.  Malo by sa navýšiť aj o viac. Nie je aţ tak adekvátne  zvýšenie nájmu na to, ţe sa 

10 rokov nezvyšovalo nič.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe je to návrh, ktorý sa môţe upravovať, je to na vás koľko 

navrhnete, nemusí sa ani  teraz rokovať, môţete si to nechať na premyslenie, resp. prerokujete 

to  v komisách. 

Mgr. Juraj Peťko dodal, ţe v jednom nájme bola zmena, ale tam tie podmienky sa moc 

nemenili. V nájomných zmluvách je vlastne úprava nájomného, ale je tam vyslovene bod 

rozhodnutie obecného zastupiteľstva  môţe dôjsť k jednostrannej zmene úpravy výšky nájmu. 

Preto to aj navrhujeme. 

Ing. Martin Lavko st. podotkol, ţe byty sociálne, ktoré máme platia viac ako platia nájom na 

obecnom úrade. 
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Ing. Martin Lavko ml. dodal, ešte ku komerčnému nájmu, je to dosť nízka suma, obecný 

úrad má aj iné financovanie.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe aj naši predchodcovia to moţno schválili v dobrej vôle, ţe 

vyšli v ústrety kvôli sluţbám občanom.  

Pán Václav Klust sa informoval, ţe Slovenská pošta má, aké nájmy v iných obciach, či 

disponujeme takýmito informáciami.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, ţe pri Slovenskej pošte je to trochu ošemetné, v obciach ako sú aj 

Batizovce zrušila prevádzku,  tam musíme veľmi citlivo, nevieme, aké nájmy platia inde.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe chceli aj nejakú interiérovú úpravu, arogantne vystupujú 

z pozície toho, ţe majú rukojemníka občana, Batizovce sa snaţili, ponúkli aj inú budovu, ani 

tak neuspeli. Oni majú takú váhu, ţe zrušia všetko, dajú centrálny rozvoz a všetko je 

vybavené. Nikto nerokuje, aj Brantner s nami nerokoval, len zaslal navýšenie cien. Vţdy to 

tak berú, ţe sme rukojemníkmi občana.  

Ing. Marin Lavko st. sa informoval, ţe keď sa dnes neschváli tým pádom na budúci rok 

nebudú platiť nové ceny. 

Mgr. Marián Luha dodal, ţe oni hradia nájmy  mesačne, takţe to nie je podstatné, nie je 

určený predpis na nasledujúci rok. Majú paušálne rozrátané energie, nikde nie sú podruţné 

merače, nemusíme čakať na vyúčtovanie. Je na vás odkedy zmeníme, či od januára alebo 

februára.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, ţe môţe sa navrhnúť aj iná cena.  

Pán Pavol Jurčo navrhol zvýšiť o 30 %.  

Ing. Pavol Poracký sa spýtal:  v návrhu  úpravy výšky  za sluţby je uţ zohľadnený rast ceny 

energie?  

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, ţe nevieme aký bude ten rast, ale zohľadnili sme infláciu a tieţ 

sme ju navýšili.  

Ing. Pavol Poracký dodal, ţe viem,  ţe medzimesačne čo sú podnikateľské subjekty tak uţ 

od októbra zvýšili ceny raz toľko.  

Mgr. Juraj Peťko podotkol, ţe momentálne máme ceny zazmluvnené, máme platnú  zmluvu. 

Ing. Martin Lavko st. podotkol, ţe je za to aby sa dnes chválilo predloţené navýšenie čo je 

navrhnuté a potom sa budeme baviť do budúcna čo ďalej.  

Ing. Martin Lavko ml. dodal, ţe ak by došlo ku skokovému nárastu o 100%, tak by sa 

zbytočne nahnevali a moţno porušili zmluvy. Radšej aj dva krát do roka zvýšiť,  ale menej, 

rozdeľme to tak 15%  a 15%. 

Mgr. Marián Luha poznamenal, ţe nemôţeme zohľadniť to čo, kto robí. Musíme sa správať 

konkurenčne.  

Ing. Martin Lavko st. dodal, ţe ak budeme vedieť po pol roku, kde sa hýbeme v cenách 

môţeme znovu prehodnotiť.  

Ing. Pavol Poracký poznamenal, aby sme nevyšli do mínusu so sluţbami na konci roka.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, ţe takto pripravil ten návrh, lebo takto to je členené v tých 

zmluvách.  

Neboli podané ţiadne zmeny, pripomienky a návrhy.  

 

Hlasovanie za predloţený návrh:  
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

Ing.  

František  

Teplický 
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Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

1. schvaľuje 

úpravu výšky nájmu v nájomných priestoroch obecného úradu  o výšku inflácie a navýšenie 

15 % od 01.01.2022. 

Mgr. Marián Luha informoval o doručenej ţiadosti Ing. V. Oravca ohľadne odkúpenia 

obecného pozemku, ţiadosť bola následne postúpená komisiám na prerokovanie.  

Ing. Martin Lavko st. odpovedal, ţe ţiadosť bola prejednaná, nemajú námietky voči tomu 

lebo je to zarovnanie  hranice.  

 

Hlasovanie za predbeţné  odkúpenie obecného pozemku:  
 Václav 

Klust 

 

Pavol  

Jurčo 

 

František  

Kneţník 

 

Ing. 

Martin 

Lavko, 

st. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

ml. 

Ing.  

Pavol  

Poracký 

 

Zdenko 

Bukovinský 

Ing.  

František  

Teplický 

 

Za: X X X X X X X X 

Proti:         

Zdrţal 

sa:  

        

 

Mgr. Marián Luha konštatoval, ţe predloţený návrh bol prijatý. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

2. schvaľuje 

predbeţne ţiadosť o odkúpenie pozemku, ţiadateľ Ing. Vladimír Oravec, Partizánska 10/9, 

059 18 Spišské Bystré 

 

3. odporúča 

doručiť geometrický plán úradne overený Okresným úradom Poprad, katastrálnym odborom 

a znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty pozemku.  

 

Mgr. Marián Luha ďalej informoval, ţe v zmysle dohody s RKC sa zaslala ţiadosť o 

odkúpenie 20 000 m
2
, 

 
zatiaľ nám ţiadna odpoveď neprišla, rozprával som dnes aj s členom 

farskej rady, zatiaľ im to nebolo predloţené. Dostali sme ţiadosť od RKC o zmenu územného 

plánu, postúpime ju do komisií, sú aj nejaké iné veci, ktoré je potrebné prejednať, vyvstali 

teraz ďalšie veci, ak by ihrisko bolo priechodné, je potrebné spracovať ďalšie návrhy, ţe čo 

budeme vlastne ďalej robiť.  

Ďalej informoval, ţe  sme boli úspešní v podanej ţiadosti z Envirofondu na  zateplenie školy, 

to sa ešte nestalo, aby nás oni urgovali k doplneniu ţiadosti, ţiadosť sme doplnili, rozpočet je 
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však z februára, vyhlásime súťaţ a uvidíme. Zatiaľ k tomu kľúč nemajú, ak by bola suma iná 

vysúťaţená ako bola rozpočtovaná, či nájdu v zákone nejakú medzeru, aby sa to dalo 

vyfinancovať.  

Ing. Martin Lavko st. dodal, ţe inflácia v štáte je  5 %, takţe by mali rozmýšľať reálne.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe urgovali, aby sme to podali a potom sa uvidí, ţe keď aj 

nepodpíšeme zmluvu. Uvidíme nakoniec, urobíme súťaţ, a podľa toho, čo z toho vzíde sa 

zariadime. Ak by bola nejaká horibilná suma nepodpíšeme zmluvu. Ak by to bolo prijateľné, 

ţe to zvládneme tak by som rád do toho išiel.  

Ďalej informoval, ţe mali sme kontrolu na registratúru  zo štátneho archívu na spisovú sluţbu 

na podnet, týkal sa  roku 2004. Na základe toho som sa rozhodol, ţe dáme urobiť archiváciu, 

lebo vyzerá zúfalo, je to uţ dlhodobo zanedbávané, oslovili sme firmu Archivovanie SK. Aj 

z tohto dôvodu, aby sme sa vyhli nejakej následnej kontrole, sankcii, protokolu alebo pokute. 

Nie sme schopní vlastnými silami to zvládnuť, ani odborne ani personálne,  preto sme oslovili 

túto firmu. Bola to 17 ročná záleţitosť, je to potrebné dať do poriadku.  

Pán Pavol Jurčo sa informoval ohľadne ČOV, či je niečo nové, či je urobená.  

Mgr. Juraj Peťko odpovedal, ţe čerpadlá sú osadené, dnes mal prísť elektrikár, ale odloţili 

to na pondelok. Má aj dodávateľ problémy s koronou.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe pracujeme na tom. Nič nie je zanedbané, dodávateľ  si to 

predĺţil.  Sme v tom nevinne. 

Ing. Pavol Poracký sa informoval, či sa očakáva nejaká výzva na obnovu čističky. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe dali sme vysúťaţiť bezvykopovou technikou sanácie 

a kanalizácie aj čističky odpadových vôd  za 7 000 000,00 €, Zmluvu  som  zatiaľ nepodpísal.  

Chcem zrušiť obstarávanie, lebo pri tom čo sa deje v obci Kravany a pri stave na 

Envirofonde, radšej asi cúvneme z kratšej cesty. Kaţdá firma sa bojí ísť do spolupráce s 

Envirofondom, menia za pochodu podmienky, nevedia ani vyčísliť koľko nás bude stáť 

projektový manaţment.  

Mgr. Juraj Peťko dodal, ţe celý týţdeň sa dotazuje tej pani, aby dali nejakú cenu.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe 7 000 000,00 € je sústo neuveriteľné,  aj keď spoluúčasť je 

5 %, aj to  je uţ veľká suma, tobôţ keď niekto príde na kontrolu a povie, ţe to nie sú 

oprávnené výdavky a čo budeme potom robiť. Je to veľké sústo aj na mesto, nie na obec. 

Z tohto titulu som radšej opatrnejší, uvidíme ako sa vyvinie situácia, moţno niekto to raz 

zagarantuje. Sprvu som sa nadchol, ale keď sme prerátavali  konečné moţnosti  je  to horšie 

a teraz skúsenosť s Kravanmi. 

Ing. Pavol Poracký sa informoval, či by nebola moţnosť, aby to mal nejaký súkromný 

investor.  

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe je moţnosť čističku dať niekomu do prevádzky, ale tam sa 

budeme baviť o úplne inom stočnom.  

Ing. Martin Lavko st. dodal, ţe na jednej strane by sme sa z toho vyzuli, ale na druhej by nás 

občania zatratili. 

Mgr. Marián Luha poznamenal, ţe Liptovská Teplička má poplatok 2,00 €/m
3
 . Zrejme sa 

tomu nevyhneme.  

Ing. František Teplický poslanec obecného zastupiteľstva podotkol, ţe je potrebné sa tým 

zaoberať, spraviť na to rezervný fond a začať vyberať od ľudí peniaze na rekonštrukciu.  

Mgr. Marián Luha dodal, ţe nemôţeme navyšovať, cenu máme stanovenú URSOm,  

Ing. František Teplický  sa spýtal, či by to nemohlo byť cez obecný podnik?  

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe stočné by tieţ muselo byť tak vysoké ako pri súkromnej 

firme.  
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Ing. Pavol Poracký sa informoval, či by to bol taký systém, ţe tých 7 000 000,00 eur by sme 

dostávali vyplácané za uhradené faktúry. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe áno, firma ktorá vysúťaţí  a je to tak  nastavené, ţe aj 

firma si musí spraviť svoju projektovú dokumentáciu, s čím oni prídu my to podpíšeme   a on 

by to mal garantovať. S kultúrnym domom sme pomaly prišli k tretiemu zhotoviteľovi pri 

1 200 000,00 eur, čo bude pri 7 000 000,00 eurách.  Základné imanie majú väčšinou 6000,00 

eur.  

Ing. Martin Lavko st. sa informoval, či to nemôţeme rozdeliť na etapy. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, ţe rozdelili sme to na kanalizáciu a ČOV, je tam tá zrada, ţe 

je to bezvykopovou technikou.  

Ing. Pavol Poracký poznamenal, ţe je teraz také obdobie, ţe aj keď by to vyšlo a prišlo  boli 

by uţ voľby a nevieme či by sa to dotiahlo. 

Mgr. Marián Luha podotkol, ţe Envirofond nastúpi a pôjde to uţ v marci.  

 

K bodu 20. Interpelácie 

Neboli podané a doručené ţiadne interpelácie.  

K bodu 21. Záver 

Mgr. Marián Luha poďakoval za celoročnú prácu, za aktívny prístup, poprial všetko dobré, 

príjemné preţitie sviatkov, bohatého Jeţiška a ukončil obecné zastupiteľstvo o 18:53 h.  

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom, 13.12.2021 

Overovatelia:  

Ing. Martin Lavko, ml.                                  ..........................v.r.................................... 

Václav Klust                                                  ..........................v.r................................... 

 

 

 

.............................................................                              .......................................................... 

  Mgr. Marián Luha, v.r.,  starosta obce                           Mgr. Juraj Peťko, v.r. prednosta OcÚ 

 


